Appendix 3: Documents checklist

文件檢核表 Documents checklist

繳交資料紀錄表(申請人務必在勾選欄打√)

	-		• • •			'				-			
Ρl	lea	ise	fill	out	the	for	m by	chec	king	app	lica	ble	items.

申請班別/Applied Class	
中文姓名/Chinese Name	
英文姓名/English Name	
聯絡電話/Phone no.	
聯絡信箱/E-mail	

※ 請檢查以下文件連同申請書是否備齊無誤

Please check the documents to be enclosed with your application form.

ГІ	ease check the documents to be enclosed with your application form.	
勾選	繳交資料項目	份數
(✓)	Required Documentation	copy
	1.入學申請表	1
	Completed application form	
	2.畢業證書或同等學力證明文件影印本(附經公證之中文或英文譯本)	
	Official photocopy of the original diploma or equivalent certificate (notarized copy translated in English or Chinese)	1
	3. 最高學歷之全部成績英文或中文譯本	
	English or Chinese translation of transcripts. The photocopy must be authenticated by an overseas agency of the Republic of China (Taiwan).	1
	4.切結書	1
	Affidavit	1
	5.經金融機構驗證具備足夠在台就學前6個月之財力證明書 (若文件為中華民國 (台灣)機關行號所具,則免驗證)。	
	Financial statements showing sufficient funds to cover applicant's first 6 months of study in Taiwan. The financial statement must be authenticated by an overseas mission of the Republic of China (Taiwan).	1
	6.護照影印本或其他國籍證明	1
	Photocopy of the passport or other equivalent verification of nationality	
	7.語言證明文件	1
	Language ability certificate	
	8.英文或中文自傳	1
	Autobiography in English or Chinese	•
	9.英文或中文讀書計畫	1
	Study plan in English or Chinese	1